
Styrelsemöte 12/9-23 för Örserums IK. 

 

Närvarande: Jessica Trygg, Jane Ydman, Ann-Britt Fransson, Anna Bono 

 

Frånvarande: Louise Alm-Ödéen, Erik Fransson, Eva Karlsson 

 
 

1. Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 
 

2. Lokalvård: Malin fortsätter att städa våra lokaler. Vi har haft problem med 
golvet i gympahallen men arbetar på att få den helt återställd. Viktigt att alla 
använder rätt medel när de skurar golvet.  
 

3. Vaktmästare: Lasse har börjat som vaktmästare och vi har en bra dialog. Mycket 
att göra och han håller sig till 16 h i månaden tillsvidare. Till våren kan han tänka 
sig att fixa insidan av kiosken så den blir i bättre skick.  
 

4. Spinningcyklar: Vi har köpt 10 st spinningcyklar sför 93 000 kr om finaniseras 
genom investeringsbidrag från Jönköpings kommun till 50 % och sedan Ironman-
pengar som vi sparat (34 00 kr) samt att vi säljer de begagnade cyklarna.  
 

5. Uthyrning: Anna ska sätta ihop ett dokument med korta punkter om vad som är 
viktigt att tänka på när man hyr ÖIK och så får alla som hyr ÖIK det.  
 

6. Ledarutbildning: Ledare vill åka på ledarutbildning och vi uppmuntar självklart till 
detta. 
 

7. Motionsspår: Vi ska kontakta markägaren och fråga om återställning av spåret 
där maskiner kört och arbetat.  
Vi har dåligt underlag på vissa bitar på spåret och det är dyrt att få dit 
flis/spån. Nu kom ett förslag om att ta tid stenflis och då endast för en kostnad 
av diesel. Vi beslutade att vi testar detta och kollar med de som förslaget kom 
ifrån om detta fortfarande är aktuellt och görbart redan nu innan vintern eller 
om det bäst görs till våren.  
 

8. Vintersektion: Vi kollar med vintersektionen hur allt ser ut inför vintern.  
 



9. Samverkansmöten: Föreningarna runtomkring Gränna har samverkansmöten. Vi 
har inte haft möjlighet att delta på detta ännu men ska försöka planera in så vi 
kan gå på nästa möte. 
 

10. Tillställning i höst: Vi pratade om att slå ihop fotbollsavslutningen med någon 
ÖIK-tillställning. Vi var alla eniga om att det inte ligger rätt i tiden för oss att 
arrangera det då vi inte har någon projektledare för detta samt att vi 
fortfarande inte är helt säkra på att folk vill ha en stor tillställning. Men vi 
tycker det är viktigt att vi träffar våra medlemmar en gång under hösten så vi 
tänkte satsa på ett mysigt adventsfika som vi haft tidigare år som var 
uppskattat. Förslagsvis en fredag efter någon tematräning.  
 

11. Sponsorarbete:  Sponsorer är en viktig del för att föreningen ska kunna leva 
kvar. Vi tar ett omtag gällande vårt sponsorarbete. Till nästa möte tar Jane, 
kassör, med lista på vilka som varit sponsorer de senaste åren, så börjar vi kika 
på dem. Nästa steg är sedan att hitta en grupp som arbetar med sponsorerna.  
2024 ska vi arbeta med sponsorer januari-mars och målet är att sponsorer är 
klara innan April.  
 

Nästa möte 16/10 kl 19.00 

 

Örserum 12/9- 23 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Anna Bono, tf sekr.   Jessica Trygg, ordf. 

 

 

 

  
 


